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Comença el muntatge de l’arbre 
de 40 metres amb un cost de 
250.000 euros al barri del Gorg

Entrevistem a Víctor 
Sánchez, guanyador del 
concurs de bellesa RNB 
Espanya Universal    pàg. 12

Foto: Josep Sancho

La joguina 
d’Albiol
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A Badalona el Nadal comença a l’octubre. 
Aquesta setmana ja ha començat el mun-
tatge de l’arbre de Nadal de Badalona a la 
plaça del President Tarradellas del barri 
del Gorg. Segons ha assegurat l’alcalde, 
Xavier Garcia Albiol, serà el més alt  d’Es-
panya amb 40 metres d’alçària, 15 de dià-
metre i 82.000 punts de llums píxels que 
oferiran un espectacle de llum i música.
El pressupost total de les festes nadalen-
ques a Badalona és d’1,7 milions d’euros, 
i només l’arbre costarà 250.000 euros. 
Per instal·lar-lo estan fent falta 10 ca-
mions amb el material que es descarrega 
amb l’ajut d’una grua de gran tonatge.
Segons ha explicat el responsable a Ca-
talunya de Ximenez Iluminación, l’em-

presa d’il·luminació decorativa i artística 
encarregada del muntatge, la instal·lació 
estarà enllestida en prop de 10 dies. De 
moment, l’empresa Ximenez, la qual tam-
bé és l’encarregada de la instal·lació de 
l’arbre a Vigo, no ha volgut deixar clar qui 
té l’arbre més alt d’Espanya. La inaugura-
ció oficial de l’arbre serà el dissabte 18 
de novembre, a partir de les 17.30 hores, 
en un espectacle que està treballat una 
empresa, de moment sense cap contracte 
públic. A més, l’arbre de 40 metres tindrà 
diversos espectacles de llum i música, 
amb dues passades diàries i quatre els 
caps de setmana. 
El cap de l’oposició i líder PSC a Bada-
lona, Fernando Carrera, ha criticat forta-

Albiol presenta la campanya de Nadal 
amb l’arbre “més alt de l’univers” que 
costarà 1,7 milions d’euros
Aquesta setmana ha començat el muntatge de l’arbre 
de 40 metres amb un cost de 250.000 euros

Muntatge de l’arbre de Nadal a la plaça President Tarradellas Els Turnemis desapareixen enguany

L’oposició critica 
que es gastaran 
700.000 euros més 
que l’any passat

Desapareixeran els 
personatges del 
Turnemis i es farà la 
Casa de Papa Noel

Tres carrosses amb 
personatges Disney 
a la Cavalcada de 
Reis

L’empresa 
encarrega del 
muntatge de l’arbre 
de Badalona i el de 
Vigo no aclareix quin 
serà més alt
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personatges. El govern local explica que 
el canvi es fa a causa d’una qüestió con-
tractual.
Per tant, no hi haurà els personatges dels 
Turnemis en cap de les activitats d’aquest 
Nadal a Badalona. No obstant això, hi 
haurà “uns personatges que ajudaran als 
Reis d’Orient que seran igual de simpà-
tics que els Turnemis“, han repòs des del 
consistori. Aquestes noves figures aniran 
en la línia dels patges reials.
Els Turnemis i la Fàbrica de les Joguines
Els Turnemis van néixer com a uns per-
sonatges badalonins que s’encarregaven 
de construir i empaquetar els regals que 
es reparteixen durant la Nit de Reis. Amb 
l’anunciada transformació de la Fàbrica 
de les Joguines dels Reis d’Orient a “La 
Casa de Papa Noel”, els Turnemis queden 

fora de joc. Els personatges fantàstics 
apareixien també durant el Campament 
Reial al Parc de Can Solei i Ca l’Arnús i 
durant la nit de la Cavalcada de Reis. Serà 
durant la nit del 5 de gener que es podran 
veure tres nous personatges que reco-
rreran els carrers de la ciutat. S’afegiran 
tres noves carrosses que comptaran amb 
personatges del món Disney, encara que 
no s’han especificat encara quins seran.
 
Una campanya de Nadal amb pers-
pectiva estatal
“Si l’arbre de Vigo és el més gran de l’es-
tat, el nostre serà el més gran de l’uni-
vers”. El govern municipal ha presentat 
un Nadal que pretén ser referent a l’estat 
amb un projecte a llarg termini: “Serem 
l’enveja de l’alcalde de Vigo”. Segons ha 

explicat l’alcalde, l’empresa encarregada 
de construir l’arbre és la mateixa que 
s’encarrega de la il·luminació i l’arbre de 
la ciutat de Vigo. Amb un to provocatiu, 
Albiol també s’ha dirigit directament a 
l’alcalde de Vigo, Abel Caballero, con-
vidant-lo a la inauguració de l’arbre de 
Nadal de la ciutat. A banda de l’arbre del 
Gorg, també hi haurà dos arbres més ins-
tal·lats a la ciutat: una a la plaça de la Vila 
i un altre a la plaça Chequevara, al barri 
de Llefià.
L’Ajuntament de Badalona ha contractat 
una empresa de telecomunicacions per-
què faci un estudi sobre els moviments 
de persones als diversos punts turístics 
de la ciutat. L’estudi que es farà a través 
dels telèfons mòbils tindrà en compte 
punts estratègics, com els voltants de 

l’arbre al Gorg, i permetrà fer un balanç.
 
Nova Fira Gastronòmica de Nadal
L’Ajuntament de Badalona organitza la 
primera Fira Gastronòmica de Nadal 
que es podrà visitar del divendres 17 de 
novembre fins al diumenge dia 19. A la 
Fira hi poden participar els restauradors i 
botiguers que es dediquen a la venda de 
pastissos o dolços que tinguin ubicat el 
seu establiment a Badalona. A més, tam-
bé ha presentat un mapa amb diversos 
punts d’interès de la ciutat i un tríptic en 
el qual s’inclouen més de 40 restaurants 
amb informació sobre els eixos comer-
cials. A partir del dia 17 de novembre, 
hi haurà llums de Nadal a tots els barris 
i tots els districtes tindran una figura de 
Nadal de grans dimensions.

ment la instal·lació de l’arbre: “Conside-
rem que no és el moment de fer aquesta 
despesa tan important. Estem d’acord en 
promocionar la campanya de Nadal, però 
no amb els 700.000 euros extra que es 
gastaran enguany”.

Adeu als Turnemis, hola Papa Noel i 
personatges Disney
El govern municipal va presentar la set-
mana passada la campanya de Nadal 
d’enguany i es trobava a faltar un dels 
personatges representatius dels darrers 
anys a Badalona. Segons han confirmat 
fonts municipals al Diari de Badalona, la 
figura del Turnemis deixarà d’entrar en 
acció enguany per donar pas a uns nous 
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El Halloween s’apodera dels carrers de Badalona

Talen un eucaliptus centenari en una 
finca particular del carrer Colom

La celebració estatunidenca va ser molt seguida pels badalonins

La immobiliaria que ha adquirit la finca pretén edificar-la

El dijous al matí, van talar un eucaliptus 
centenari ubicat en una finca particular del 
carrer Colom. La causa ha estat que una 
immobiliària ha adquirit la finca i hi edifi-

van ser els túnels del terror. La tradició 
nordamericana ha guanyat molt adeptes els 
darrers anys i diverses entitats de la ciutat 
s’han unit a la celebració. Unes 4.000 per-
sones van visitar el túnel del terror de l’Es-
corxador, a la Salut. Més de 2.500 persones 
a l’adult i unes 1.450 a l’infantil. La novetat, 

caran. El carrer ha quedat tallat al trànsit i 
als vianants durant el dijous.
L’arbre era molt conegut entre els veïns 
de la zona i va haver-hi una crida veïnal al 

barri per protestar contra la mesura. Han 
estat molts els veïns que s’han acostat a 
l’arbre i han fet servir les xarxes socials 
per mostrar al seu rebuig a la mesura.

i un dels més esperats, va ser el túnel del te-
rror “Àrea 009” que va tenir lloc a la segona 
planta de l’aparcament del centre comercial 
Montigalà.

Les castanyades a la ciutat
Malgrat que la celebració del Halloween ha 

El dimarts 31 d’octubre, els carrers de la 
ciutat es van omplir de joves disfressats per 
celebrar el Halloween. Veïns de diversos 
barris van aprofitar per guarnir els interiors 
dels seus edificis, tant a les escales de la 
comunitat com dins dels pisos. Un dels 
actes que més es van repetir aquests dies 

guanyat molt de terreny els darrers anys a 
Badalona, els amants de les castanyes, els 
moniatos i els panellets també van tenir el 
seu espai a la ciutat. Per exemple, els mer-
cats
Nombroses entitats badalonines van or-
ganitzar Castanyades populars. Al barri 
de Bonavista, el divendres 27 els veïns 
van organitzar una Castanyada amb 
música. Al Centre, els comerciants de 
Badacentre van preparar una parada de 
castanyes solidàries, de 17h a 21h, a la 
cantonada del carrer de Mar amb el ca-
rrer d’en Cueta. A Bufalà, el dissabte a la 
plaça Maria Aurèlia Capmany. Al Passeig 
Marítim, tant dissabte com diumenge, va 
haver-hi un mercat on poder degustar 
castanyes. L’AV Sant Mori de Llefià va 
instal·lar una Castanyada a la carretera 
Antiga de València. L’AV Joaquim Ruyra 
va organitzar una castanyada popular 
amb castanyes i moscatell per a tothom. 
A Lloreda, en concret al parc de Lloreda, 
també es va fer una castanyada amb con-
curs de disfressa inclòs. A Llefià, tam-
bé dues castanyades més, a l’avinguda 
Amèrica 33-43, i a la mateixa hora a la 
plaça Azorín.

Túnel del terror de l’Escorxador

Badalona no 
tindrà l’arbre més 
alt de l’Estat

El municipi de Cartes, a Cantàbria, en-
tra a la competició de tenir l’abre més 
alt d’Espanya. L’estructura, que ja està 
construïda, arriba ja a 42 metres i mig, 
que sumats a l’estrella farà un arbre de 
45m. Segons explica EFE, l’alcalde de 
Cartes, municipi càntabre que compta 
amb menys de 6.000 habitants censats, 
repta així als regidors de Vigo o de Bada-
lona per veure qui té l’arbre més gran. “Si 
algú es posa gall podem pujar 10 metres 
més”, assegura.
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Badalona implicada en la investigació de més 
abast dels Mossos en l’àmbit internacional

Badalona és la ciutat 
que més fa servir l’AMBici

Els agents han col·laborat amb Guardia di Finanza i l’Europol en l’operatiu Badalona havia fet prop de 190.000 desplaçaments des de setembre

d’haixix i marihuana i que estava estenent els 
seus tentacles a Catalunya. A Catalunya, la 
investigació ha estat liderada pel Jutjat de 
Primera Instància i Instrucció 4 de Badalona.
L’operatiu, que es va desenvolupar de manera 

Les franges horàries en què es fa servir més 
són entre les 7.00 i les 8.00 hores, a les 
14.00 h i entre les 17.00 i les 21.00 h. En 
aquesta darrera franja horària s’arriba al pic 
més alt d’usos: més de 700 bicis per hora.
La publicació d’aquestes dades per part 
d’AMB ha coincidit amb la presentació del 
servei al municipi de Sant Feliu de Llobre-
gat. Al municipi ha començat a funcionar 
recentment i, quan finalitzi el desplegament, 
hi haurà a 12 estacions i més de 130 bici-
cletes elèctriques.
D’aquesta manera, el servei ja està actiu als 
11 municipis del Baix Llobregat on estava 

simultània a Catalunya i a Itàlia el passat 17 
d’octubre, es va saldar amb un balanç de 78 
persones detingudes (20 a Catalunya i 58 a 
Itàlia) a qui se’ls atribueixen delictes contra 
la salut pública per tràfic de drogues, blan-
queig de capitals i pertinença a organització 
criminal. És la investigació de més abast i 
repercussió que els Mossos d’Esquadra han 
realitzat en l’àmbit internacional.

A Badalona identifiquen un home que 
formava part del grup criminal investi-
gat per la policia italiana
Els primers contactes amb la Guardia di 
Finanza es van realitzar a mitjans de gener 
de l’any passat arran d’un fals segrest d’un 
ciutadà italià investigat per la Unitat Central 
de Segrestos i Extorsions. Aquest incident va 
comportar que els dos cossos policials inter-
canviessin informació que va arribar a ser 
molt valuosa per aquesta investigació.
A banda del presumpte segrest i fruit dels 
mecanismes de coordinació policials exis-
tents amb les Autoritats italianes van trans-

previst, amb 112 estacions i més de 1.200 
bicicletes actives. El servei compta amb 
gairebé 8 milions d’euros de cofinançament 
dels fons del Pla de recuperació, transfor-
mació i resiliència, finançat per la Unió Eu-

Els Mossos d’Esquadra, conjuntament amb la 
Guardia di Finanza italiana, en col·laboració 
amb Europol, han desmantellat una de les or-
ganitzacions criminals d’àmbit internacional 
més arrelada al Nord d’Itàlia dedicada al tràfic 

Després de vuit mesos d’activació i implan-
tació progressiva del servei, l’AMBici ja ha 
superat els 20.000 usuaris en conjunt a tots 
els seus municipis i ha sobrepassat el milió 
de viatges/desplaçaments. El 22 de maig va 
entrar el servei en funcionament a Badalona 
i s’ha convertit en la ciutat que més fa servir 
la bici metopolitana.
Segons les dades de tancament de setem-
bre, els municipis amb més usos d’ori-
gen) són Badalona (189.315), Viladecans 
(137.434), Cornellà de Llobregat (116.373) 
i Castelldefels (111.548), tots per sobre els 
100.000 usos mensuals.

ferir informacions als Mossos sobre l’exis-
tència de diversos grups italians establerts 
a Catalunya. Estaven connectats amb el crim 
organitzat italià que es dedicaven al tràfic 
internacional d’haixix i marihuana provinent 
d’Espanya cap a Itàlia.
El 6 d’octubre de 2021, una dotació policial 
va identificar a Badalona una persona sospi-
tosa que, tot i les fortes mesures implemen-
tades per combatre la pandèmia, passejava 
per Badalona. Els agents el van identificar 
i li van localitzar gairebé 300.000 euros en 
efectiu ocults a la motxilla. Paral·lelament, 
els Mossos d’Esquadra van descobrir que 
la persona identificada a Badalona formava 
part del grup criminal investigat per la policia 
italiana. A més, van localitzar els principals 
investigats establerts a Barcelona, els quals 
mantenien connexions directes amb l’entra-
mat criminal italià. Aquesta cèl·lula comptava 
amb diferents estructures que els facilitaven 
l’accés a les substàncies estupefaents i la lo-
gística necessària per al seu transport fins a 
Itàlia.

ropea (Next Generation).

El mal ús del servei: “Agafen grans veloci-
tats i desgasten les bicicletes derrapant”
Malgrat l’AMBici ha estat vist amb bons ulls 
per la gran majoria dels badalonins, són 
molts els que posa el focus en el mal ús del 
servei per una part de la població. Cada dia 
es poden veure persones joves que utilitzen 
la bici metropolitana per fer carreres i derra-
par a grans velocitats. Diversos veïns s’han 
posat en contacte amb el Diari de Badalona 
per denunciar el mal ús que fan alguns del 
servei: “Agafen grans velocitats i desgasten 
les bicicletes derrapant”. L’AVV Front Marí-
tim també va denunciar fa poques setma-
nes la perillositat del carril bici del passeig 
marítim a causa de les altes velocitats a les 
quals arribaven els vehicles.
Un episodi que es va viure el cap de setma-
na passat encara posava més la problemà-
tica a debat. Un jove de 19 anys va assaltar 
una cafeteria del carrer Ribas i Perdigó i va 
marxar amb Ambici. El jove va marxar amb 
la bici amb la caixa registradora damunt la 
cistella.

Comencen a instal·lar les primeres 
llums de Nadal a alguns carrers 
Badalona ja comença a respirar Nadal. Després de 
setmanes de treballs previs, sobretot de cablejar els 
carrers, des d’aquest dijous ja podem veure els pri-
mers carrers amb les llums de Nadal penjades. El 
carrer d’en Prim, Sant Anastasi o Francesc Macià ja 
tenen els llums instal·lats. L’Ajuntament té previst 
il·luminar uns 60 trams de carrer de diversos ba-

Ja és una imatge habitual. Si 
hi ha vent, hi ha fort onatge. 
I a Badalona el fort onatge és 
sinònim de quedar-nos sense 
sorra. Es va mantir un litoral 
totalment alterat amb un vent 

El fort onatge torna a 
deixar sense sorra la 
platja de la ciutat

persistent girant a ponent i mes-
tral. A més, els Bombers van fer 
diverses sortides a causa del 
fort vent, sobretot per la caiguda 
d’arbres, com a Joaquim Ruyra, 
Londres o Oceania.
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rris de Badalona. En el cas dels carrers del Mar, 
Canonge Baranera o els carrers situats al voltant 
del mercat Maignon són els comercials de Bada-
centre qui es fa càrrec d’aquests llums. En total, 
Badalona tindrà uns 70 trams de carrers il·lumi-
nats, tot un record, del que era habitual a la ciutat. 
L’encesa tindrà lloc el divendres 17 de novembre.
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El govern municipal suspèn la ZBE i 
demana un nou estudi a l’AMB

L’Ajuntament de Badalona va aprovar en la 
sessió ordinària del Ple del dimarts 31 d’oc-
tubre la suspensió de l’actual ordenança mu-
nicipal sobre la Zona de Baixes Emissions 
que havia d’entrar en vigor l’any que ve.
L’alcalde Xavier Garcia Albiol ha explicat 
que, inicialment, la voluntat del Govern de 
Badalona era aprovar una moratòria de tres 
anys, fins al 2027, en l’aplicació del règim 

sancionador de l’ordenança de la ZBE vigent. 
Tanmateix, a l’hora de tramitar la modifica-
ció per portar-la a l’aprovació del Ple, Garcia 
Albiol ha indicat que “vam descobrir que la 
ZBE aprovada el passat gener per l’anterior 
Govern municipal no disposa de diversos 
informes obligatoris”.
L’Ajuntament de Badalona ha encarregat a 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona que redi-

mensioni i determini amb claredat l’extensió 
de la Zona de Baixa d’Emissions i la “pos-
sible aplicació gradual”. El consistori li ha 
reclamat a l’AMB què es tinguin en compte 
i s’apliquin totes les exempcions possibles 
per motius socials, laborals i econòmics i 
que s’estableixi la suspensió de l’aplicació 
del règim sancionador de l’ordenança fins a 
l’any 2027.

Localitzen un llop 
al parc natural de 
la Serralada de 
Marina

Un llop ha estat detectat per primera ve-
gada al parc natural de la Serralada de la 
Marina, concretament al terme municipal 
de Santa Coloma de Gramenet. El llop el 
van fotografiar l’hivern de l’any passat, 
però se li havia perdut la pista fins ara. 
Va ser identificat el març de 2022 a tra-
vés d’una càmera de fototrampeig (imat-
ge que apareix a l’inici d’aquest article). 
Actualment, a Catalunya només hi ha 
quatre llops identificats ubicats a l’Alt 
Empordà, l’Alta Ribagorça, Solsonès, i 
Moianès.

Indignació pel canvi 
d’ubicació del mercat 
del Gorg

A principis d’aquesta setmana el govern 
municipal va fer arribar a l’associació de 
Marxants de Badalona que el mercat de 
la rambla del Gorg dels dimarts canviarà 
d’ubicació. Des de fa un any, les paradetes, 
sobretot de productes frescos i alguns de 
tèxtils, s’han situat en horari de matí a la 
rambla del Gorg, amb una bona afluència de 
clients. Diverses fonts apunten que la deci-
sió ha estat motivada per les queixes d’un 
grup reduït de veïns de la zona del Canal 

del Gorg. En un comunicat, els Marxants 
expliquen que els hi ha agafat de sorpresa 
el canvi de localització i, juntament amb 
l’Associació de Veïns del Gorg Mar, han 
iniciat una recollida de signatures per acon-
seguir que el mercat del Gorg es mantingui 
a la rambla del Gorg. Malgrat que s’han 
estudiat diverses ubicacions, com la Plaça 
Josep Tarradellas el carrer d’Antoni Bori, de 
moment encara no hi ha pactada una nova 
localització.

Veïns d’Artigues i de La Salut denuncien el mal estat 
dels fanals per culpa de l’orina de gossos
Un home ha estat ferit a la cama quan un fanal li va caure a sobre

Els Marxants denuncien que van rebre la 
notícia de forma inesperada

Els darrers anys, amb l’incre-
ment de gossos a la ciutat, 
l’orina ha esdevingut una gran 
problemàtica en la conser-
vació del mobiliari urbà. El 
seu efecte altament corrosiu 
provoca, per exemple, el ràpid 
deteriorament de la base dels 
fanals. Aquest mes, un home 
ha estat ferit a la cama quan 
un fanal li va caure a sobre a 
Verge de la Salut. Els fets van 
passar al costat d’un parc in-
fantil, quan l’home va llençar-
se a sobre d’un nen per evitar 
que el fanal li caigués a sobre. 
Des de l’AVV d’Artigues tam-

bé denuncien la caiguda l’any 
passat d’un fanal per culpa del 
pixum i que encara no ha estat 
reposat. Altres associacions 
veïnals han denunciat que hi 
ha nombrosos fanals deterio-
rats, alguns amb grans forats, 
que poden caure en qualsevol 
moment.
Alguns ajuntaments han ac-
tivat un pla de manteniment 
de l’enllumenat públic per 
millorar la seva resistència a 
la degradació. De moment, 
Badalona no ha anunciat cap 
mesura per solucionar aques-
ta problemàtica.

BARRI A BARRI
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175 anys de la línia de 
Barcelona a Mataró

El 28 d’octubre de 1848 va marcar un dia 
transcendental en la història en inaugurar 
el primer servei de tren en la península 
Ibèrica, connectant Barcelona i Mataró. 
L’arribada d’aquest tren, gràcies a l’esforç 
de Miquel *Biada i Bunyol de Mataró, va te-
nir un impacte transformador en la història 
d’Espanya, impulsant la industrialització de 
Mataró, Catalunya i de tota la nació. Aquest 
innovador mitjà de transport va tenir un 
profund impacte en l’economia, la societat 
i la cultura de la península.

El tren va representar un avanç significatiu 
en la comunicació i la connectivitat entre 
diferents regions, contribuint a la modernit-
zació del país. La mateixa companyia ferro-
viària que va establir aquesta primera línia 
també va introduir el telègraf, millorant no-
tablement les comunicacions i relegant les 
antigues torres de telegrafia òptica a l’oblit. 
La línia de tren entre Barcelona i Mataró 
va canviar el curs de la història. Per això, 
nombroses institucions i entitats s’uneixen 
per a commemorar aquesta fita, organitzant 
diversos esdeveniments i activitats tant a 
Mataró com en un àmbit més ampli, que 
transcendeixen el català, estatal i fins i tot 

internacional, per a ressaltar la importància 
de l’arribada del tren a la península.

En 2023, l’agenda estarà plena de propostes 
interessants relacionades amb la ciència i 
la cultura vinculades al món del ferroca-
rril, a més de valuosos recursos educatius. 
Aquesta col·laboració en activitats és el re-
sultat del treball conjunt de diverses admi-
nistracions i entitats organitzadores, amb el 
suport d’institucions de desenvolupament 
al país. El primer tren de Barcelona a Mata-
ró va marcar l’inici d’un camí cap al progrés 
i la florida de la industrialització en el futur. 
Cent setanta-cinc anys després, aquest pri-
mer recorregut s’ha convertit en l’actual línia 
R1, la línia de rodalia més transitada.

Recull d’imatges del Museu de Badalo-
na
El Museu de Badalona s’ha sumat a aquesta 
celebració amb un recull d’imatges per re-
passar la relació de Badalona amb el “camí 
de ferro”. 

Podeu gaudir de tota 
la galeria a: 

El 28 d’octubre de 1848 es va inaugurar la 
primera línia de tren en territori peninsular i 
passava per Badalona!

Les persones amb discapacitat s’enfronten amb barreres comunicatives 
per accedir a diferents àmbits de la seva vida quotidiana
com la Cultura, la Política, la Salut o la Justícia, entre d’altres. 

Una eina per garantir una justícia inclusiva és comptar amb una persona 
facilitadora de la comunicació 

Aquesta professional donarà dona un suport personal  segons les  
necessitats comunicatives de la persona. 

La persona facilitadora ha de tenir una formació en  comunicació fàcil i efectiva. 

Actualment els tràmits i canals de comunicació no són accessibles  i no estan adaptats. 

És important incorporar la figura de la persona facilitadora
per garantir el dret a la inclusió de les persones amb discapacitat i/o 
necessitats comunicatives. 

Més de 650.000 persones amb discapacitat es troben amb 
barreres comunicatives per accedir a la justícia a Espanya

NOTÍCIA DE LECTURA FÀCIL FACILITADA PER BADALONA CAPAÇ

La història de com es van posar 
semàfors a la Rambla de Sant Joan
La mort d’un nen de 8 anys atropellat 
va provocar una forta indignació veïnal

El 27 d’octubre de 1973, ara fa just 50 
anys, Revista de Badalona publicava un 
tràgic succés. Un nen de 8 anys, Pedro 
Jorquera Cerdeño, va morir atropellat 
a la rambla de Sant Joan. L’infant va 
patir greus ferides i va acabar morint 
a l’hospital. Això va provocar una forta 
indignació, perquè des de feia temps es 
demanava la instal·lació d’un semàfor 
a la rambla de Sant Joan. De fet, un 
cop va ser enterrat el menor, unes 200 
persones van realitzar una asseguda 
al mateix carrer per demanar més se-
guretat viària. Segons relatava Revista 
de Badalona, hi havia una pancarta que 
posava “Queremos semáforos, no más 
muertos”. La policia va dissoldre la as-
seguda. L’alcalde, llavors Felipe Antoja, 
va assegurar que aviat totes les cruï-
lles de la rambla de Sant Joan tindrien 
semàfors

Rambla de Sant Joan

ACTUALITAT 11 Albert Sancho - redaccio@diaridebadalona.comDel 03/11 al 16/11/2023

Badalona guanya 
més de 3.000 
habitants en 
menys d’un any

Badalona ha guanyat més de 3.000 per-
sones en menys d’un any. En data de 31 
de desembre, de 2022, Badalona en tenia 
223.506. Aquest cap de setmana, l’alcalde, 
Xavier Garcia Albiol, anunciava a les seves 
xarxes que la població de Badalona ja arri-
ba als més de 226.000 habitants. Tot i que 
haurem d’esperar a dades oficials, la xifra 
significa que la ciutat torna a ser la tercera 
ciutat més poblada de Catalunya, i ara per 
ara, superaria la població de Terrassa. Una 
de les explicacions d’aquest augment de 
nous veïns serien les noves promocions 
immobiliàries al barri del Gorg.
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Entrevistem a Víctor Sánchez, 
guanyador del concurs de 
bellesa RNB Espanya Universal

Podeu veure 
l’entrevista en 
vídeo a:

“En el concurs 
em van preguntar 
en quin any es va 
separar la Unió 
Soviètica”

El badaloní, Víctor Sánchez, ha estat 
proclamat Míster RNB Espanya Univer-
sal. El Víctor és veí del barri de Bona-
vista i representarà l’estat, l’any que 
ve, al certamen “Caballero Universal” a 
Veneçuela. El jove de 26 anys ens ve a 
visitar a la nostra redacció on parlem 
del reconeixement que li han atorgat i 
el treball que hi ha darrere.

Què implica per tu guanyar aquest re-
coneixement?
És un reconeixement al tot ell temps que 
porto cuidant la meva imatge i anant al 
gimnàs. La constància que significa és 
important, això no va ni d’una ni de dues 
setmanes. Fa temps que construeixo el que 
vull cap aquest objectiu. Estic molt content 
per l’experiència que representa això.

És un objectiu i una afició que tens 
des de petit o recentment?
És molt recent. Des de fa un any. Em van 
escriure per xarxes socials per si volia infor-
mar-me sobre el tema. De seguida m’hi vaig 
llençar. Jo tinc el meu treball i això és un a més 
a més. Sóc comercial d’una empresa de patates 
i fruits secs i vaig per les botigues de tradicio-
nals. Em dedico a mantenir la cartera de clients 
que ja tinc, augmentar referències... també va 
lligat amb l’esport, perquè has de mantenir als 
clients i has de tenir una constància.

Entenc, per tant, que no es pot viure 
dels concursos de bellesa?
És molt difícil. Primer comences fent un 

concurs nacional, que és el que he guanyat 
jo, i el qual no et donen diners. Aquest et 
classifica a l’internacional que sí que hi ha 
una recompensa econòmica. A banda dels 
concursos com a tal, també pots guanyar 
diners amb col·laboracions que fas amb 
clíniques d’estètica, marques de roba, etc...

Quina importància tenen les xarxes 
socials en aquest món?
Avui dia, les xarxes ho són tot. Es fixen molt 
via Tik Tok, Instagram i Facebook i a la que 
veuen algú que els agrada ja contacten. Jo 
mateix em gestiono les xarxes, però és cert 
que des de l’organització t’aconsellen molt. 
Et donen feedback de què vas pujant i et re-
comanen que pugis certes fotos. També hi 
ha col·laboracions amb l’organització dels 
concursos amb material de promoció, com 
ulleres, i a canvi has de promocionar-les.

Com es valora un aspecte tan subjec-
tiu com la bellesa d’algú en un con-
curs?
Doncs pot semblar una contradicció, però 
no tot és el físic. Has d’aportar una bona 
imatge en altres aspectes. Has de saber par-
lar i el jurat et fa entrevistes. Per exemple, al 
concurs es van preguntar què ens enduríem 
al concurs internacional, en referència al 
nostre país. Érem 52 persones allà i por-
tar-se bé amb tothom era un punt a favor. 
Aprenies molt de tots. Hi havia molts com-
panys que estaven més forts i definits que 
jo, però engloba molt més. Saber caminar 
en passar-la, mirar al públic... També et fan 

proves de cultura general, per exemple, em 
van preguntar en quin any es va separar la 
Unió Soviètica o quin país va ser el primer 
país asiàtic on es van guanyar les Olimpía-
des.

Què és per tu la bellesa?
Per mi la bella és com és una persona in-
teriorment. Una persona honesta, sincera, 
humil. Una persona que sí, també té un bon 
aspecte físic, perquè practica esport i està 
sa. Si estàs bé amb tu mateix et mostres tal 
com ets tu en persona.

Com et vas preparar per al concurs?
La clau és tenir clara la imatge que vols 
mostrar de tu al concurs. Jo vaig parlar amb 
els organitzadors per definir-la. Per exem-
ple, en el meu cas vaig treballar molt saber 
parlar en públic. Després en l’àmbit de físi-
ca també d’anar en consonància: si vols una 
imatge més definida o més bruta...

Com prepares la futura internacional?
L’any que ve participo a Caballero Univer-
sal a Veneçuela que és un dels certàmens 
internacionals més famosos. Aquesta 
mena de concurs implica tenir un cos es-
tilitzat i definit. La preparació és similar a 
la d’un nacional, així que seguiré com he 
estat els darrers mesos. A més, vivint a 
Badalona és fàcil perquè els entrenaments 
els puc fer al mateix passeig marítim o a 
la muntanya.

En un futur com t’imagines dins dels 
concursos de bellesa?
Primer tinc al cap posat en la internacional 
de Veneçuela. Penso anar-hi a per totes. 
Pel camí, també estic obert a si surt alguna 
col·laboració amb una marca o passarel·la.

Hi ha molt de seguiment al nostre país 
d’aquesta mena de concursos?
Abans tenia molta repercussió mediàti-
ca. Aquí Espanya només som un cercle 
petit. Ara els que més ho segueixen són 
els asiàtics, a Polònia i Sudamèrica. No 
conec a més badalonins que estiguin fi-
cats en això.

“La clau és tenir 
clara la imatge que 
vols mostrar de tu. 
Els organitzadors 
t’ajuden a definir-la” 

“En els concursos 
de bellesa no tot és 
el físic, també has 
de treballar la teva 
cultura general”
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Motorprim Movento compleix 30 anys

Motorprim Movento, la xarxa de con-
cessionaris i tallers oficials de la marca 
Hyundai de Movento, ha complit 30 anys 
aquest mes d’octubre. Motorprim Movento 
forma part de la divisió de mobilitat priva-
da de Moventia des de l’any 2017, quan 
Movento la va integrar amb el propòsit de 
complir la seva estratègia d’expansió en tot 

el territori català. Avui dia, la xarxa de con-
cessionaris de la marca coreana pertan-
yent al grup d’automoció té presència en 
els següents territoris: Badalona, Mataró, 
Granollers (Lliçà de Vall) i Pineda de Mar, 
on la instal·lació opera com a agent. Des 
de la integració de Motorprim Movento en 
la companyia de mobilitat personal, s’han 

incrementat exponencialment les unitats 
anuals venudes per la companyia, arribant 
a desenes de milers de clients. Així mateix, 
l’operació ha ajudat a Movento a conso-
lidar-se com a gran grup d’automoció en 
noves comarques, com el Vallès Oriental, i 
a afermar la seva presència en territoris en 
els quals ja operava.  

ERC denuncia 
el deteriorament 
d’un edifici 
abandonat a 
Artigues

Esquerra Republicana ha denunciat 
a través de les xarxes socials l’estat 
d’un edifici abandonat al carrer Onze 
de Setembre, al barri d’Artigues. Alex 
Montornès, líder de la formació, ex-
plica que la finca es troba tapiada i a 
l’interior s’hi acumulen escombraries i 
deixalles.

El Ple aprova la moció en memòria a l’Alcalde 
Xifré i pel seu reconeixement públic
El projecte, que havia estat aturat, preveu una escultura per homenatjar a l’exalcalde

El Ple de l’Ajuntament de Ba-
dalona ha aprovat la moció 
presentada pel Grup Municipal 

d’ERC en memòria a l’Alcalde 
Xifré i pel seu reconeixement 
públic. La moció presenta tre-

ballar de forma compromesa per la 
dignificació i reconeixement de la 
importància de l’Alcalde Xifré. En 

aquesta moció, el govern es 
compromet a executar el pro-
jecte encarregat d’en Perecoll 
amb la màxima celeritat pos-
sible. La moció es va aprovar 
amb el vot favorable de tots 
els grups municipals. 
Segons va explicar l’artífex 
“Ni 100.000 ni 90.000, són 
79.000 euros i jo em faig 
càrrec de tot”. L’artífex de l’es-
cultura homenatge a Frederic 
Xifré espera rebre el vist-i-
plau de l’alcalde Xavier Gar-
cia Albiol per acabar l’obra. 
No obstant, no descarta anar 
a judici si el govern se’n des-
diu.
Segons va explicar ERC, el 
govern sortint va deixar la 
feina enllestida amb els infor-
mes corresponents favorables 
per part dels tècnics i de la 

intervenció municipal. El nou 
govern havia de formalitzar 
l’encàrrec i instal·lar el mo-
nument. Uns tràmits que no 
es van poder realitzar abans 
de les eleccions pel retard en 
la liquidació dels comptes de 
l’Ajuntament de Badalona, un 
pas necessari per poder fi-
nançar la partida d’inversions 
destinada al monument. Des 
de la regidoria de Cultura es 
va treballar per fer realitat 
el monument construint un 
consens entre el Museu de 
Badalona, l’Associació Cul-
tural Alcalde Xifré i la familia 
de l’Alcalde assassinat. L’1 
d’abril de 2023, el Museu de 
Badalona va acollir la presen-
tació del projecte del monu-
ment que aniria a càrrec de 
l’escultor Pere Coll.
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L’Hospital Germans Trias i Telefónica 
desenvolupen una solució pionera al món 
per a formació en cirurgia robòtica

moment al quiròfan, mitjançant l’ús d’ulle-
res de realitat virtual, tauletes o ordinadors.
En aquest sentit, la innovació és notable, 
ja que fins ara la formació en cirurgia 
robòtica estava limitada per la necessitat 
de trobar-se físicament al quiròfan durant 

una intervenció.

Com funciona?
En concret, la versió més recent del sistema 
robòtic da Vinci compta amb una consola de 
control del robot amb vista estereoscòpica que 

L’Hospital Germans Trias i Pujol, centre re-
ferent en la realització de cirurgies robòti-
ques, ha participat en el desenvolupament 
d´un projecte pioner mundial que ajudarà a 
la formació en aquest tipus d´intervencions 
i que suposa un valor afegit per a l’equip 
mèdic i pels pacients. Ho ha fet de la mà de 
Telefónica, així com amb Abex Excelencia 
Robótica, empresa referent al mercat de la 
cirurgia robòtica a Espanya, i mSurgery, es-
pecialitzada en solucions de realitat virtual 
en temps real aplicades a eHealth.
És el primer pilot de cirurgia robòtica im-
mersiva en 3D i de formació amb el sistema 
robòtic da Vinci, que s’ha presentat en el 
marc de la XXIV Reunió Nacional de Cirur-
gia, celebrada a Alacant. La solució es basa 
en combinar diferents tecnologies -5G, 
fibra, realitat virtual, realitat augmentada i 
edge computing- que ofereixen connectivi-
tat en temps real i que permeten que una 
operació amb aquest sistema robòtic, amb 
una visió 3D d’alta definició, sigui acces-
sible a personal que no es troba en aquell 

permet al personal cirurgià operar amb sensa-
ció de profunditat 3D. La solució captura en 
temps real aquesta visió estereoscòpica per 
transmetre-la en remot. A aquest vídeo, a més, 
se li sumen els generats per dues càmeres 
més: una de 360º que dóna una perspectiva 
completa del quiròfan i una altra que està fo-
calitzada a la consola del sistema robòtic da 
Vinci i que permet veure en detall els controls 
del robot per part de qui està operant.
Seguidament, aquest contingut audiovisual 
és enviat al núvol, on es processa per in-
tegrar-lo i crear una experiència virtual que 
permet als participants connectats en remot 
poder visualitzar en temps real l’operació, 
comunicar-se amb l’equip mèdic del quirò-
fan i fins i tot fer indicacions gràfiques sobre 
les imatges. Aquests vídeos es transmeten 
en qualitat 4K i brinden profunditat 3D per 
completar una experiència 100% immersiva. 
Així, es fa realitat la telepresència al quiròfan, 
ja que un assistent connectat en remot té la 
informació necessària per interactuar com si 
estigués a l’espai quirúrgic.

Foto: Germans Trias i Pujol

El Teatre El Círcol presenta tres 
propostes teatrals per les pro-
peres setmanes:
 
LA MONGETERA MÀGICA – 
18 de novembre (17h)
Una obra de teatre familiar dels 
Festuc Teatre, els titellaires 
que sempre que venen omplen 
la sala de gom a gom, i no és 
casualitat! Una escenografia 
delicada i preciosa i una revisió 
del conte clàssic per parlar-nos 
amb valors i consciència social.
 
UN CONCERT A LA CASA 
BLANCA – 26 de novembre 
(18h)
3 actors de renom treuen el 
millor de si per explicar-nos un 
dels episodis més pintorescos 
i transcendents de la nostra 
història recent: la trobada entre 
Pau Casals i J. F. Kennedy.

La mongetera màgica, Un concert 
a la Casa Blanca i Nua: tres 
propostes teatrals d’El Círcol 

El divendres 4 de novembre 
a les 20h al Teatre Zorrilla, La 
Calòrica presenta ‘Le congrés 
ne marche pas’ al Teatre Zo-
rrilla. La Calòrica estrena una 
nova sàtira monumental sobre 
el Congrés de Viena (1814), la 
fi de l’Antic Règim i la nostra 
societat capitalista neoliberal a 
la vora del col·lapse.
Som en una trobada entre po-

La Calòrica presenta 
‘Le congrés ne marche 
pas’ al Teatre Zorrilla

tències europees per liquidar 
el sistema estatal napoleònic. 
Menjar, menjar, menjar. Ballar, 
ballar, ballar. Espies que van i 
venen. Alguna conxorxa. Sexe. 
Meravelles vingudes d’arreu 
del món i encara més menjar 
per entretenir tots els assistents 
d’un congrés que recorda més 
una exposició universal que 
una taula de negociació.

NUA – 1 de desembre (20h)
Una fantàstica Ann Perelló és la pro-
tagonista i creadora d’una obra cen-
surada pel PP a Palma de Mallorca. 
Des d’El Círcol, ens morim de ganes 

de veure al nostre teatre una obra 
artística i escènicament molt potent 
que a més aborda de manera des-
acomplexada un tema tabú que tran-
sita silenciós la nostra societat.
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Can Ruti celebra una jornada per a pacients 
i familiars afectats per Ictus 

L’altre plat fort de la jornada va ser una 
taula rodona per donar a conèixer l’expe-
riència dels pacients, alguns dels quals 
van donar el seu testimoni. Va estar mo-
derada per Natalia Pérez de la Ossa, met-

gessa especialitzada en neurologia, coor-
dinadora de la Unitat d’Ictus de l’Hospital 
Germans Trias, i per les gestores de casos 
de la unitat. “Ha estat una jornada atractiva 
i interessant perquè hem pogut escoltar de 

La I Jornada per pacients i familiars afec-
tats per Ictus, una cita que, inclosa en el 
cicle de xerrades divulgatives que l’Hos-
pital està organitzant enguany amb motiu 
del 40è aniversari, va comptar amb la par-
ticipació de professionals de l’Hospital i de 
pacients i familiars afectats per l’ictus, que 
van explicar els seus coneixements, preo-
cupacions i experiències després d’haver 
superat una de les principals causes de 
mort i discapacitat arreu del món.
la veu professional va arrencar una primera 
taula que abordava els problemes i les ne-
cessitats post-ictus més freqüents, quins 
objectius ha tenir i com s’ha d’organitzar 
la rehabilitació i quines cures i quina con-
tinuïtat assistencial es fa des dels equips 
d’atenció primària. Per la seva banda, una 
segona taula va tractar els dèficits cogni-
tius i anímics post-ictus, així com estratè-
gies i consells per a pacients i familiars. 
Per últim, una tercera taula va explicar què 
és la disfàgia, com es fa l’avaluació durant 
l’ingrés i quins consells de nutrició i dieta 
s’han de seguir.

primera mà les preocupacions i necessitats 
dels pacients afectats i les seves famílies, 
el que ens ajuda a organitzar i oferir una 
millor atenció sanitària”, subratlla Pérez de 
la Ossa.

Foto: Germans Trias i Pujol Foto: Germans Trias i Pujol

L’hospital aborda alguns interrogants i preocupacions menys conegudes entorn de l’ictus
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L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

Dissabte 4 
II Jornada de Campano-
logia al Museu de Badalona 
(17.15h)

Dimarts 7
Inauguració de l’exposi-
ció “Joguets i escriptors” 
a l’Espai Betúlia (19h)

Dissabte 4 
Cinema: Mòmies 
al Ocine Màgic de Badalona 
(16h)

Divendres 3 
Presentació del llibre 
«La samarreta vermella» 
a l’Espai Betúlia (19h)

Dilluns 6
Concert: Chamaleon a 
l’Escola de Música Moderna 
de Badalona (20h)

Diumenge 5
Badalona es mostra. 
«Tempus fugit» a càrrec de 
Màgic Empenta

Dissabte 11
Teatre infantil: ‘RAVE’ de 
Sílvia Delagneau al Teatre 
Zorrilla (11h)

Divendres 10
Teatre: Contracontes 
a l’Espai Betúlia 
(20h)

Dissabte 4 
Teatre: Le congrés ne mar-
che pas, cia. La Calòrica al 
Teatre Zorrilla (20h)

Diumenge 5
Visita guiada a la Casa 
dels Dofins i la Casa de 
l’Heura (10:30h)

Piketa’s és un grup format per gent de Badalona, Sant Adrià, i Bar-
celona que van néixer l’any 2015 fent versions de cançons de rock. 
A poc a poc s’ha anat convertint en un grup de versions de música 
de festa que han actuat en diversos escenaris de l’àrea metropoli-
tana. Piketa’s presenta una cançó de l’EP que es titula “Preguntes”. 
Van tenir l’oportunitat de gravar un videoclip que reflecteix la his-
tòria d’amor entre dues persones que es troben separades fins que 
al final aconsegueixen trobar-se a base de lluitar-ho.

El badaloní Guillem Bautista presenta “als ulls”, una cançó del seu 
segon EP a punt de sortir anomenat “Vaivé”. En Guillem Bautista 
compta amb una àmplia formació musical i ara busca compartir la 
seva música amb el gran públic. Després de “nu”, ara s’inicia en 
un nou projecte que es llançarà el 10 de novembre. Podeu escoltar 
el nou single a totes les seves plataformes i veure el videoclip a 
través del següent QR:

Piketa’s presenta Pròleg, el seu nou EP: 
Pròleg

Guillem Bautista presenta “als ulls”

‘Lava’ guanya el 
Premi a la millor 
pel·lícula del 
FILMETS 

‘LAVA’, una producció espanyola de 18 
minuts i del gènere de ficció, ha guanyat 
el Premi a la Millor Pel·lícula de la 49a 
edició de FILMETS Badalona Film Festi-
val. Es tracta d’un curt escrit i dirigit per 
Carmen Jiménez. L’argument de ‘LAVA’ 
explica que després de la separació dels 
seus pares, la Berta va amb la seva mare i 
la seva germana a passar uns dies d’estiu 
a la casa de camp de la seva àvia. Durant 
l’hora de la migdiada, mentre els adults 
dormen, el seu cosí Jorge s’ofereix per a 
ensenyar-li a muntar en bicicleta.

Badalona        Sona BadalonaSona, la secció per pescar 
el talent musical badaloní
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Entrevistem a Carla Simón, 
guanyadora de la Venus 
d’Honor del Filmets

“Badalona 
sempre ha estat 
per mi una ciutat 
molt inspiradora”

La directora catalana Carla Simón va 
rebre el divendres 17 de novembre la 
Venus d’Honor de la 49a edició de FIL-
METS Badalona Film Festival al Teatre 
Zorrilla de Badalona. Amb el lliurament 
d’aquest guardó, el FILMETS reconeix 
la trajectòria cinematogràfica vinculada 
al festival des de 2015.
El premi coincideix amb l’extraordinària 
trajectòria en l’àmbit internacional 
d’’Alcarràs’, el seu segon llargmetratge 
després de ‘Estiu 1993’. La pel·lícula 
ambientada en un poble de Lleida i pro-
tagonitzada per una família que intenta 
viure dels seus presseguers va aconse-
guir l’Ós d’Or a la darrera edició del pre-
sitigós Festival Internacional de Cinema 
de Berlín, Berlinale.

Què sents en rebre la Venus d’Honor 
de la 49a edició de FILMETS Badalona 
Film Festival?
Per mi és una cosa molt bonica. El primer 
premi que vaig rebre a la meva vida per una 
cosa relacionada amb el cinema va ser el 
FILMETS el 2015. Vaig rebre el premi a Mi-
llor curt de Badalona pel curt “Las pequeñas 
cosas”. Em va fer molta il·lusió, Badalona 
és en part la meva ciutat. Vaig viure allà fins 
als 6 anys i tota la meva família viu allà, hi 
vinc molt sovint. Quan era estudiant a la 
UAB, vaig estar vivint un altre cop a Badalo-
na. Sempre que puc vinc al FILMETS. És un 
reconeixement a casa que fa molta il·lusió.

Com expliques, en 2015, quan encara 
no eres una directora coneguda, el 
FILMETS et va “descobrir” amb el curt 
“Las pequeñas coses”. Què recordes 
d’aquell primer contacte amb el FIL-
METS?
Molta il·lusió. Per mi, la Venus és dels 
premis més bonics que hi ha. Quan el vaig 
rebre el 2015 estava vivint a casa la meva 
àvia a Badalona i era el moment que estava 
preparant ‘Estiu 1993’. El vaig poder com-
partir amb ella.

Malgrat que no siguis badalonina, vas 
estar uns anys vivint a Badalona. En 
alguns dels teus projectes has par-
lat d’experiències pròpies, t’ha servit 
aquesta etapa a Badalona per fer al-
gun dels teus films?
Em sento molt badalonina. Fa uns anys, la 
meva àvia es va morir, però abans hi venia 
cada setmana “religiosament” a veure-la. 
Per mi Badalona sempre ha estat una ciutat 
molt inspiradora. De fet, la meva idea era 
rodar una part d’Estiu 1993 a Badalona. 
Sempre m’havia imaginat aquesta nit de 
Sant Joan a la Rambla. Per una qüestió de 
pressupost, finalment no es va poder fer a la 
ciutat. Al final vam gravar aquestes escenes 
en una plaça de Girona, en un espai que po-
dia simular “La Plana” (riu) M’ho imaginava 
dins el meu cap. El 2019 sí que vam rodar 
el curt “Correspondència”, el qual hi havia 
diverses escenes gravades a la ciutat. Hi 

apareixen la Rambla, el carrer del Carme, la 
platja, Francesc Layret, el Pont del Petroli, 
el tren...
 
En un moment tan complicat per les 
sales de cinema, el fenomen Alcarràs 
va batre rècords portant milers de 
persones als cinemes. Què creus que 
és el que va atraure el públic a les sa-
les?
La veritat és que tot el fenomen d’Alca-
rràs ho continuo veient com una espècie 
de miracle. Mentre fèiem la pel·lícula mai 
pensàvem que tanta gent acabés anant-hi 
a veure-la. Si li he de buscar algun motiu 
crec que és el fet que retratàvem un territori 
que sempre ha estat molt infrarepresentat, 
la zona de Lleida i l’ofici de la pagesia. Es 
van obrir algunes sales de pobles petits 
de la zona que feia temps que no exhibien 

cinema. Per mi això va ser un dels majors 
premis, perquè les sales locals apropen el 
cinema a persones que ho tenen més difícil. 
El fet d’omplir sales em va fer sentir es-
perança, ja que es va veure que el cinema 
independent també té un públic. De sob-
te, persones que no estan acostumades a 
aquest tipus de cinema em deia que després 
de veure Alcarràs s’havia animat a veure’n 
més.

Després de guanyar tants premis amb 
‘Estiu 1993’ i ‘Alcarràs’, sents una cer-
ta pressió en pensar en futures pel·lí-
cules? Què ha canviat de la teva forma 
de fer cinema ara comparat amb quan 
va començar?
Vaig sentir molta pressió quan vaig acabar 
‘Estiu 1993’, però ara ja he decidit treballar 
sense pressió. Em sento tranquil·la perquè 
hem arribat a llocs que mai m’imaginaria. 
És un moment de relaxar-nos i seguir el 
nostre caminet. Cada projecte t’ha de por-
tar a aprendre coses noves, això és el més 
important.
No sé si la manera de fer cinema canviarà 
en general, però personalment el fet que he 
estat mare des de fa un any i poc. La mater-
nitat et canvia la vida i has de trobar noves 
maneres de crear i trobar l’espai que tenia 
abans. Però el meu esperit de treball que 
consisteix a cuidar molt el procés, espero 
no perdre-ho mai. La manera de treballar 
amb els actors no crec que la canviï massa.

“La meva idea 
era rodar una part 
d’Estiu 1993 a 
Badalona. Sempre 
m’havia imaginat 
aquesta nit de Sant 
Joan a la Rambla”

Al Diari de Badalona volem que els talents emergents bada-
lonins tinguin un espai al nostre diari. La secció ‘BadaSona‘ 
donarà veu a aquells artistes de Badalona que intenten guanyar 
visibilitat i fer-se un nom en el panorama musical badaloní.

Piketa’s i Guillem Bautista: les propostes d’aquesta setmana
Poseu-vos en contacte amb nosaltres a través del mail: redac-
ció@diaridebadalona.com. Podreu trobar la secció cada dues 
setmanes a l’edició en paper i a través de les nostres xarxes 
socials.

Podeu veure 
l’entrevista en 
podcast a:
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Enfonsats a Saragossa

Nova victòria 
de la Penya Challenge

Molt mala imatge de la Penya a Sara-
gossa.  És cert que els verd-i-negres 
arribaven a la cita sense Onuaku (serà 
tallat), Feliz, Brodziansky i sense els 
papers en regla de Chery, però les 
baixes no justifiquen l’escombrada. 
Les mancances en atac i la poca inten-
sitat han tornat a estar presents durant 
tot el partit. A la mitja part, el Joventut 
perdia  55-32, però el pitjor encara ha-
via d’arribar. A la represa, Carles Duran 
ha proposat una zona per tal d’evitar el 
recital ofensiu del Saragossa, però el 
remei ha estat pitjor que la malaltia. 

L’equip trenca una ratxa de dues derrotes 
seguides i guanya a Mallorca. Important 
triomf de les verd-i-negres per no marxar 
de la part alta de la Lliga Challenge. El 
conjunt de Jordi Vizcaíno ha patit gran part 
del matx per superar a l’Azul Marino, equip 
complicat a casa. Després del frec a frec 
dels tres primers quarts, la defensa verd-i-
negra ha donat un plus en insitat per deixar 
en només deu punts a les mallorquines. 
La remuntada de la Penya ha estat gràcies 

Foto: penya.com

Triples i contraatacs han estirat la di-
ferència fins als 40 punts. La relaxació 
dels locals degut a l gran avantatge 
ha fet que els verd-i-negres maqui-
llessin un pèl el marcador (113-83). 
La nota positiva del partit, si n’hi ha, 
és que el Joventut ha tornat a acabar 
el  matx amb els cinc jugadors de 
pista formats a casa: Jordi Rodríguez, 
Ruben Prey, Miguel Allen, Yannick 
Kraag i Pep Busquets. Toca reaccio-
nar immediatament  per tal d’evitar 
mals majors, com possiblement la 
no classificació a la Copa del Rei.

al gran repartiment ofensiu entre diverses 
jugadores. Santibañez, Mayo, Davydova, 
Piera i Cotano han superat els deu punts. 
Amb aquesta victòria, la Penya es situa 
cinquena a la classificació, empatades 
amb Alcobenadas i Estepona. El pròxim 
diumenge, a les 12:30h, les verd-i-negres 
rebran al Vega Lagunera Adareva, rival amb 
les mateixes victòries que les badalonines 
(quatre), en què es depara un partit molt 
igualat.

La Penya no aixeca cap i perd de 30 punts a la pista del cuer (113-83).

Foto: penya.com
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Foto: penya.com

La “baby” Penya no falla 
a Europa

Michael Ruzic (2006), Ruben Prey 
(2005) i Jordi Rodríguez (2004), 
sumats a Allen i Kraag són el pre-
sent i futur verd-i-negre, fruit d’un 
treball excels dels entrenadors de 
formació. L’equip de Carles Duran 
va sortir amb molt de caràcter i 

concentració des del salt inicial, 
liderats per Andrew Andrews (33 
punts) que va demostrar el talent 
que pot entregar a pista. La realitat 
és que tot i les vitals baixes de la 
Penya, l’Hamburg no va fer ni una 
esgarrapada als badalonins, que 

van dominar el matx de principi 
a fi. Un recital ofensiu en què els 
jugadors experimentats com Ri-
bas i Thomas han fer una passa 
endavant. La gran notícia ha estat 
el debut de Kenny Chery, que ha 
exercit com a líder i molt respon-
sable i capficat amb el seu paper 
dins la plantilla. El tram final de 
partit hi ha hagut una imatge per 
a la història: Jordi, Kraag, Allen, 
Busquets i Ruzic, tots a pista. Sang 
verd-i-negra. Important destacar 
la nova gran actuació de l’holan-
dès Kraag que es reafirma com a 
titular indiscutible de l’equip (9p, 
7r) i oportunitat molt aprofitada 
per Miguel Allen amb 10p, 3r. El 
portuguès Ruben Prey també ha 
tingut els seus minuts amb 2p,5r, 
2a, demostrant que amb més mas-
sa muscular i intensitat pot ser un 
jugador molt important pel primer 
equip a curt termini.

Després del fitxatge urgent de 
Kenny Chery, hi ha nou movi-
ment a les files verd-i-negres. Tal 
i com vam avançar, en exclusiva, 
Skal Labissière és el pívot mi-
llor posicionat per a substituir 
Onuaku, que serà tallat. Labis-

Skal Labissière, nou 
objectiu de la Penya 
per reforçar l’equip

sière amb passaport cotonou arri-
baria per reforçar l’equip en un mo-
ment molt complicat. Tot i que no 
hi ha res tancat a dia d’avui, és el 
més valorat per la directiva. Chris 
Silva,🇬🇬Mamadi Diakite són altres
jugadors que també s’han mirat.

SuperManager ACB
Torna la competició més desitjada pels amants del bàsquet. 
Des del Diari de Badalona creem una lliga per a tothom que hi vulgui participar

Lliga: DiarideBadalona
Codi Accés: 3DEPXU4J3 

BASES
Lluís Costa: un dels bases nacionals més regulars. 
Té el timó del Granada. Juga contra el Madrid però 
ha demostrat tenir el nivell de sobre per sumar. En-
cara pujarà amb valoració negativa.
Facundo Campazzo: està a un nivell extreordinari. 
Va sobrat a la lliga. Serà un plaça intacte a l’equp, 
perquè és el millor base de la lliga. El desplaçament 
a Granada, a priori serà senzill, però jugarà perquè 
vindrà descansat de l’Eurolliga

ALERS:
Markel Brown: l’escorta del Baxi Manresa ve d’una 
enorme actuació en el darrer partit a casa. És un ano-
tador compulsiu i genera molt des del propi bot. 
Santi Yusta i Mark Smith: aposta bona amb els 
dos exteriors titulars del Zaragoza. Estan en un molt 
bon moment i juguen a casa contra el Bilbao, que 
cedeix més de 80 punts de mitja. Assumiran molts 
tirs i, si tenen l’encert esperat, valoraran molt bé. Pu-
gen de preu amb una valoració discreta.
Mario Hezonja: l’aguantem una setmana més, de-

gut a la bona actuació en el darrer minuts. Depèn 
de l’encert en els primers tirs

INTERIORS:
Simon Birgander: és el pívot de moda i en un 
excel·lent moment de forma. Va valorar per sobre 
l’esperat contra el Madrid i ara rebrà, a casa, al 
Gran Canària, on hauria de tornar a rendir al nivell 
de fa dues jornades.
Maik Kotsar: amb la quantitat de lesions en el 
Baskonia, Kotsar s’ha convertit en un dels juga-
dors més importants de l’equip. Baskonia neces-
sita guanyar sí o sí, i el Gran Canària és un rival 
que cedeix molt dins la pintura i el rebot defensiu 
i ofensiu.
Willy Hernangómez: a la lliga és diferencial i 
rendeix molt respecte la seva pròpia competència. 
A Bregón farà una bona actuació degut al baix ni-
vell del conjunt rival dins la pintura.
Ante Tomic: sense Feliz, Brodi i Andrews ha de 
ser el màxim referent de l’equip. I més a casa on 
sempre rendeix a un gran nivell. El rival, l’Andorra 
no té uns interiors per frenar al pívot croat. 

Ens reservem un canvi final

Del 03/11 al 16/11/2023

Els verd-i-negres, amb un Andrews estel·lar, 
guanyen a l’Hamburg (108-76)
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Foto: CFB

Classificació

  Equip PTS GF GC

 1. Barça  21 17 9

 2. Mallorca 20 16 9

 3. Damm 19 20 9

 4. Badalona  17 18 11

 5. Espanyol 17 12 7

 6. Zaragoza 16 13 8

 7. Mercantil  13 8 9

 8. Racing Zaragoza 12 7 9

 9. San Francisco 12 12 15

 10. Sabadell 11 12 12

 11. Cornellà 11 11 15

 12. Huesca 8 11 17

 13. Gavà 8 10 17

 14. Girona 7 7 13

 15. Constancia 5 7 14

 16. Platges Calvià 2 3 14

Resultats 

 Badalona  3 - 2  San Francisco 

 Zaragoza 1 -  2  Espanyol

  Girona 1 -  2  Racing Zaragoza  

 Huesca  3 -  0  Constancia 

 Cornellà  2   -  1 Barça   

 Gavà 2 -   0  Mercantil 

 Platges Calvià  0  -  2 Mallorca

 Damm 1 - 3 Sabadell

Cop sobre la taula del Badalona
L’equip de Santi Álvarez va realitzar el millor partit 
de la temporada (4-0)

Els escapulats guanyen al San Francisco (3-2) i continuen a les 
primeres posicions

Tocava reaccionar i començar a escalar posi-
cions. I fer-ho contra el Reus, no era gens fàcil. 
La primera part no va tenir un clar dominador, 
arribant al descans per 0-0.
A la represa, i amb necessitat de victòria, els 
escapulats van donar moltes passes endavant, 
avançant-se en el marcador als primers minuts 
i creixent en ànims i confiança. David Batanero, 
amb un gran llançament de falta va ser l’au-
tor del primer gol. Minuts després, una acció 
polèmica va acabar de trencar el matx. Alarcón 
(Reus) va cometre una infracció per dins l’àrea, 
fet que va suposar penal i vermella directe. El 
davanter escapulat, Walid, va situar el 2-0 al 
marcador, i amb un jugador més, el Badalona 
va exercir com a dominador únic del temps res-
tant. Batanero va tornar a marcar el seu segon 
gol particular i a les acaballes del matx, Larrosa 
va posar punt i final amb el 4-0. Victòria incon-
testable dels de Santi Álvarez que pugen fins a 
la desena posició.
Quan més es questionava l’equip i, sobretot, la 
falta de gol (fins ahir, quatre en set partits), els 
escapulats van doblar els gols a favor. 

Foto: CF Badalona

Després de tres jornades de dubtes i 
mals resultats, el juvenil del Badalona 
torna a guanyar i es situa cinquè a la 
classificació, empatat amb l’Espanyol 
que és quart. Els escapulats van sortir 
molt endollats des del principi, generant 
grans ocasions i trobant premi al minut 
20’ gràcies al gol de Willy Tomas. El 
conjunt rival va reaccionar bé, trobant 
espais en atac i empatant al matx només 
set minuts després. El San Francisco va 
créixer i el Badalona es va empetitir, fet 
que va resultar l’alternança a l’electrònic 
a l’arribar al descans (1-2). La pausa 
entre parts va servir per canviar xips i 
agafar aire per trencar el partit. Els esca-
pulats van trencar el partit en només dos 
minuts: Tomas Carbonell va empatar el 
partit al minut 70 i, en la jugada següent, 
Didac González va capgirar el matx si-
tuant el 3-2 definitiu. El conjunt badaloní 
va saber defensar molt bé els atacs del 
rival i minimitzar les errades per empor-
tar-se tres punts molt valuosos. Pròxim 
destí, desplaçament a Racing de Zara-
goza. Una victòria dels escapulats, cer-
tificaria la plaça entre els quatre millors 
equips del país.

PROPERS PARTITS

 Montañesa - Peralada
 Vilassar de Mar   - Olot
  Escala  -  Peralada
 Girona B - San Cristobal 
 Prat   - Mollerussa
 Escala     -   Grama 
 Tona - Badalona
  Rapitenca     - Hospitalet
 Reus - Castelldefels

Torna el somriure al juvenil del Badalona
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  Equip PTS GF GC

 1. Olot 20 13 5
 2.  Tona 17 17 8
 3. Hospitalet 16 12 3
 4. Pobla  Mafumet 14 10 4
 5. Montañesa 14 9 2
 6. Vilassar de Mar 14 8 7
 7. Reus 13 9 5
 8. Peralada 11 9 4
 9. Prat 11 8 6
 10. Badalona 10 8 5
 11. Mollerussa 9 8 7
 12. Escala 8 8 7
 13. Grama 8 5 6
 14. Girona B 7 10 8
 15. Castelldefels 7 7 9
 16. San Cristobal  7 5 9
 17. Vilafranca 7 3 12
 18. Rapitenca 4 4 9

Classificació
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Arriba la primera derrota del Seagull
Les gavines perden a casa el primer partit de la temporada. 
Una victòria, sis empats i una derrota: el balanç del Seagull

FUTBOL COMARCAL

La gran notícia del futbol co-
marcal és, sens dubte, la vic-
tòria del Lloreda, que va rea-
litzar un partit dels que mai 
passaran a l’oblit en derrotar 
a la Fundació Júpiter per 9-1. 
Els badalonins, que van ser 
infinitament millors en tots els 
aspectes del joc, van sentenciar 
el matx en la primera part on 
ja dominaven 4-0. A la segona 
part, el festival va seguir. Jor-
di Lozano, Manu González (2), 
Arnau Campos, Dani González, 
Rubén Fernández (2) i Javier 
Esquinas (2), els autors dels 
gols. Seguint a Tercera Catala-
na, el Bufalà no va poder pas-
sar de l’empat a 0 al camp de 

l’Arenys de Mar, el Young Talent 
va naufragar a casa contra el 
Deportivo Paraguay i, final-
ment, la Salut Pere Gol va caure 
a la gespa de l’Esquerra Eixam-
ple. D’altra banda, a Primera 
Catalana, derrota dura del Lle-
fià, a casa, contra el Júpiter per 
1-3. El visitant Damián Ovispo 
va obrir el marcador quan no 
havien passat ni deu minuts de 
joc, però la Llefi va reaccionar 
bé empatant als següents mi-
nuts amb gol de Marc Jiménez. 
De manera incomprensible, a la 
següent jugada, el Júpiter es va 
tornar a avançar a l’electrònic, i 
ja va dominar la resta del matx, 
sent totalment superiors.

Apoteòsica victòria 
del Lloreda
Llefia cau contra el Júpiter, 
empat del Bufalà i derrotes del 
Young Talent i Salut Pere Gol

Primera derrota del Seagull 
a la Tercera Federació. 
L’equip de Pol Fernandéz, 
que portava quatre empats 
seguits, no va poder supe-
rar al Vic Riuprimer en un 
partit molt pobre (0-1). Una 
altra vegada, i ja no és sor-
presa, el Seagull ha pagat 
molt car la manca d’efecti-
vitat, perdonant ocasions 
molt clares de gol. Abans 
de la mitja hora de partit, 
Viena Masalle, va marcar 
l’únic gol del matx. Amb 
el 0-1 es va arribar al des-
cans. A la segona part, el 
guió va ser similar al de la 
primera. Ocasions per a les 
gavines, però erràtiques en 
l’últim tram ofensiu. 
Amb aquesta derrota, el 
Seagull continua a la mitja 
taula amb tan sols 9 punts 

Foto: Lloreda

(una victòria i sis empats), 
però veu com les líders 
marxen amb deu punts de 
diferència a la classifica-
ció.
El pròxim rival del conjunt 
de Pol Fernández serà el 
filial del Zaragoza Club de 
Futbol Femenino, rival que 
comparteix mitja taula amb 
les badalonines.. El partit 
es jugarà dissabte al mig-
dia. 

Calendari del Seagull:
Revifar la situació de 
l’equip de les gavines 
només passa per guanyar 
al Zaragoza i començar a 
lluitar per entrar a les pla-
ces de dalt. Un altre objec-
tiu, primordial, és deixar de 
perdre més punts a l’estadi 
Municipal de Badalona. Foto: Seagull

Del 03/11 al 16/11/2023
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Maristes s’emporta 
el derbi de Copa Catalunya
Badalonès i Llefià guanyen els derbis de Primera Catalana

SuperCopa:
Nova derrota del Círcol en la 
màxima categoria del bàsquet ca-
talà. Els de la Plana no aixequen 
cap aquest any i sumen la cinque-
na derrota a la lliga, sent l’únic 
equip que encara no ha aconse-
guit cap triomf. Els de Coro van 
fer un gran primer quart a la pista 
del Lloret, però es van desinflar en 
la resta del matx. El Círcol bus-
carà el primer triomf de la lliga, 
el pròxim diumenge 17:45h a la 
Plana contra el Barberà, penúltim 
classificat.

Copa Catalunya:
Partidàs a la Plana entre els Ma-
ristes Ademar i la Minguella, 
equips candidats a estar en les 
primeres places del grup. Els ver-
mells van sortir més concentrats 
en els primers minuts, aprofitant 
les errades blaves i marxant a 
l’electrònic per 13-2. Però, l’equip 
de Jaume Sala, no va baixar els 
braços i va començar els intents 
de remuntada, retallant distàncies 
i arribant al descans -8. A la re-
presa, els Maristes van mantenir 
la difència gràcies a un inspirat 
Marc Canilles amb 20 punts (3 

triples consecutius). Els del pati 
s’emporten el derbi badaloní per 
71-68 i atrapa als blaus a la clas-
sificació amb un balanç de de 3 
victòries i 2 derrotes a la lliga. 
Maristes es desplaçarà a Figueres 
la pròxima jornada mentre que la 
Minguella rebrà a casa el Vilato-
rrada.

Primera Catalana:
Enorme triomf del Badalonès da-
vant la Minguella B en el derbi 
de grup. Els de Pol Amigó van 
superar una gran prova, remun-
tant, i mantenint-se freds en els 
moments importants. Un partit 
de frec a frec que va acabar a la 
pròrroga gràcies a un triple de 
Roger Marcos. Els dimonis van 
ser més efectius en el temps ex-
tra per sumar la tercera victòria 
de la lliga. Roger Marcos i Carles 
Sanàbria amb 17 i 14 punts res-
pectivament, els més encertats 
del Badalonès. Respecte a la Min-
guella B, Adri Carracedo amb 15 
el més destacat.
Impecable triomf del Llefià davant 
el Sant Andreu de Natzaret en un 
matx que només va tenir un color. 
Els de David Viñas van ser supe-
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El Yellow Rose és el guanyador 
absolut de la V Golden Cup

L’equip holandès Yellow Rose, 
un X35 patronejat per Marten 
Jan Ringers del Yacht Club 
Schveningen, va aconseguir 
la victòria en el la V Golden 
Cup – Trofeu Hotel Marina Ba-

Nova jornada de competició 
pel CTT Badalona. L’equip de 
Divisió d’Honor no va obtenir 
bons resultats, però els equips 
de menor categoria sí van fer 
un bon paper.
Un competitiu Vic Tennis Taula 
va ser superior en els moments 
decisius per emportar-se el 

Derrota del Divisió 
d’Honor del CTT Badalona

triomf davant CTT Badalona 
per un 4-2. D’altra banda, el 
Charlotte’s Grill BDN va supe-
rar, també 4-2, al CTT Torelló. 
Finalment a la categoria Ter-
cera, l’equip badaloní conti-
nua sumant victòries després 
d’imposar-se al CTT Barcelona 
per 1-5. 

Foto: Arxiu

Un total de 3.200 corredors i co-
rredores s’han donat cita aquest 
diumenge 29 d’octubre per la 12a 
edició de la Màgic BDN Running, la 
cursa més emblemàtica i solidària 
de Badalona que any rere any ajun-
ta milers de persones al voltant de 
l’esport.
Al llarg del matí, els circuits de 5K, 
10K i les curses infantils han vist 
passar milers de participants tot 
recorrent els principals indrets d’in-
terès de la ciutat com el Pont del 
Petroli, el Passeig Marítim, la Platja 
dels Pescadors o la Rambla.
La solidaritat és un dels valors 
cabdals de la Cursa i l’origen com 
a homenatge a l’esportista badaloní 
Luis Condon, que va morir a causa 
de la leucèmia ara fa dotze anys, ha 
inspirat l’organització en la tradició 
de donar 1 euro de cada inscripció 
a la Fundació Josep Carreras. A 
més, un any més s’ha promogut 

Més de 3.200 corredors i corredores 
omplen els carrers de Badalona 
amb la BDN Running

Magnífics 
resultats 
per l’UGE 
Badalona

Carla Luque (Z5), Carla 
Gomez (Z5) i Alicia Chi-
cano, guanyen el Cros 
Amorós per equips sub16. 
D’altra banda, en la cursa 
de la BDN Running, els 
atletes de l’UGE Sonia Ro-
driguez, tercera a la cursa 
Magic Badalona Running 
i Blai Hermoso, tercer ab-
solut.

el ‘Dorsal Imparable’ per aquells i 
aquelles participants que volien fer 
una donació extra de 10 euros a la 
Fundació.
En total, en aquesta dotzena edició 
de la Màgic BDN Running s’han 
aconseguit recaptar 3.500 euros. 

Foto: AJ. BDN 

Foto: BDN Running
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L’encarregada de recollir el xec en 
nom de la Fundació Josep Carre-
ras, ha sigut Regina Díez, respon-
sable de Responsable de Aliances 
Corporatives e Iniciatives solidàries 
de la Fundació; acompanyada del 
primer tinent d’alcalde de Badalona, 

La prova d’enguany es va celebrar 
el passat cap de setmana

dalona. L’equip holandès del 
Yellow Rose es va emportar el 
màxim guardó, amb una sego-
na posició en la primera prova 
i una victòria en la segona, se-
parat per tot just 0.5 punts del 

Shaka.
Les condicions meteorològi-
ques van estar marcades amb 
vents del sud-oest d’al voltant 
de 15 nusos d’intensitat i ra-
txes de fins a 20 nusos.

riors des del salt inicial, arribant 
al descans amb una renda de 10 
punts. A la segona part, el Natza-
ret va baixar els braços i els locals 
van estirar la distància (83-62). 
Alejandro Eñeso amb 21 punts 
continua sent el referent del Llefià 
cada jornada.
Segona derrota seguida pel Círcol 
B que apaga la bona ratxa de l’ini-
ci. Els de Jordi Roger van caure 
a la complicada pista de la Salle 
Manresa per 65-54. Un mal segon 
quart i encert molt baix des del tir 

Juan Fernández; representants de 
la organització i membres de la fa-
milia Condón. Els participants que 
ho volguessin han pogut inscriure’s 
com a donants de medul·la òssia a 
un estand del Banc de Sang i Teixits 
situat al final del recorregut.

Foto: Alfred Farré

de 2 van ser els aspectes que van 
condemnar al Círcol. Pol Díaz 
amb 10 punts, el més destacat.
Gran cap de setmana el que ens 
depara. Dos nous derbis bada-
lonins molt interessants: Sant 
Andreu de Natzaret - Badalonès i 
Círcol - Llefià.

Primera Catalana femenina:
Gran moment de forma de la Min-
guella que suma el tercer triomf 
seguit, superant al BQ Sabadell 
per 60-58 amb grans actuacions 

de Sara Pascasi (19p) i Raquel 
López (15p). Les blaves buscaran 
seguir en la dinàmica positiva el 
pròxim diumenge en el derbi co-
marcal contra el Bàsquet Neus, on 
es trobaran a les exminguelleres 
Laura i Erika González. D’altra 
banda, dura derrota del Llefià que 
no va tenir cap opció a la pista de 
la Vall d’en Bàs (63-40). Les de 
Sergio Arias van pagar molt car el 
parcial de 27-3 en el segon perío-
de, sent decisiu i marcant el punt i 
final del matx.




